
Protokół z posiedzenia   

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i ochrony Środowiska    

Rady Powiatu Gnieźnieńskiego odbytego  

w dniu 19 maja 2023 r. w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie 

godz. 12:00 

 

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

W dniu 19 maja 2023 r. o godz. 11.00 Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

ochrony Środowiska Pan Rajmund Gąsiorek otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przewodniczący Komisji przywitał radnych i zaproszonych 

gości. Przewodniczący Komisji poinformował, że komisja jest nagrywana w celu sporządzenia 

protokołu i przypomniał o przestrzeganiu RODO w zakresie ochrony osób fizycznych. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Plan posiedzenia: 

 

CZĘŚĆ I – Starostwo Powiatowe w Gnieźnie (II piętro, sala 2.46) 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Raport z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Gnieźnieńskiego za rok 2022. 

3. Sprawy bieżące będące w kompetencji Komisji, w tym opiniowanie projektów uchwał 

Rady Powiatu. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

CZĘŚĆ II – Lokalne Centrum Agrobiomasy Asket (Gniewkowo 16, 62-280 Kiszkowo) 

5. Wizytacja Lokalnego  Centrum Agrobiomasy Asket.  

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 2 Raport z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Gnieźnieńskiego za rok 2022 

 

https://terazgniezno.pl/20200928352580/powiat-gniezno-dzien-otwarty-w-lokalnym-centrum-agrobiomasy-asket1601330283
https://terazgniezno.pl/20200928352580/powiat-gniezno-dzien-otwarty-w-lokalnym-centrum-agrobiomasy-asket1601330283


 

Raport przedstawiła pani Monika Boruszewska, dyrektor Wydziału Promocji i Turystyki oraz 

Dyrektor Wydziału Zdrowia. Strategię przyjmowano  w ubiegłym roku – czerwcu 2022 . Są 

trzy cele strategiczne, 12 priorytetów, 39 działań. Zadania określane są corocznie podczas 

prac nad budżetem . Jeżeli chodzi o Komisję Infrastrukturę do najważniejszych zadań należą: 

 - priorytet 1.1 – Innowacyjna Edukacja, działanie: Poprawa stanu infrastruktury oświatowej 

oraz rozwój i modernizacja przyszkolnej bazy sportowej. 

- priorytet 1.4 – czyste środowisko i zasoby dla pokoleń, działanie: prowadzenie działań z 

zakresu ochrony środowiska, ochrony powietrza i klimatu, OZE, gospodarki leśnej i 

gospodarki odpadami; prowadzenie i monitorowanie działań z zakresu ochrony przyrody, 

gospodarki wodnej i rybactwa śródlądowego. 

- działanie 2.2.2 - wspieranie produktów turystycznych i ich dostępności oraz integracji 

oferty turystycznej powiatu. 

- działanie 2.2.4 - promocja i wspieranie rozwoju produktów lokalnych i regionalnych. 

- działanie 2.2.9 - rozwój turystyki kolejowej w Powiecie Gnieźnieńskim. 

 - priorytet 2.3 - powiat zintegrowany przestrzennie – działanie 2.3.1 przebudowa istniejącej 

infrastruktury drogowej (poszerzenie dróg, 2.3.1. nakładki bitumiczne), budowa ścieżek 

rowerowych, budowa tak i przebudowa chodników, budowa rond wraz z infrastrukturą; 

działanie 2.3.2 poprawa bezpieczeństwo pieszych - budowa sygnalizacji świetlnej, 

doświetlenie przejść dla pieszych, budowa azyli drogowych i innych urządzeń poprawiających 

bezpieczeństwo ruchu pieszych i ruchu kołowego. 

- działanie 3.2.1 - rozwój i modernizacja bazy lokalowej Starostwa Powiatowego w Gnieźnie i 

jednostek podległych. 

 

Podsumowując pani dyrektor powiedziała, że w roku 2022 łącznie zrealizowano 81 zadań w 

ramach 29 działań . Wartość wszystkich zadań zrealizowanych w strategii to było 26 514 603 

zł. Środki własne stanowiły 39%, co daje kwotę  10 406 606 zł, 61 % to były inne środki finansowe.  

 

Radny Rafa Skweres zapytał o wieżę w Dusznie – była jakaś kwota przeznaczona na naprawę.  



Pani Dyrektor odpowiedziała, że środki pochodziły z ubezpieczenia. Co roku dokonywany jest 

przegląd techniczny przez Wydział Inwestycji. Pracownik sprawdza przed sezonem czy wieża 

nadaje się do użytkowania, żeby nie było zagrożenia dla turystów.   

Radny zapytał czy jesiony były zakupione w ramach organizacji szlaku rowerowego?  

 

Pani dyrektor odpowiedziała, że jesiony były zakupione w ramach bioróżnorodności w 

powiecie gnieźnieńskim. 

Radny Rafał Skweres dopytał, gdzie były posadzone.  

Przewodniczący Komisji radny Rajmund Gąsiorek zapytał, czy kuropatwy przyleciały czy były 

zakupione. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że 700 sztuk było zakupionych.  

Pani dyrektor odpowiedziała, że jesion był zasadzony na skwerze przyjaciół przyrody w 

ramach inicjatywy organizowanej wspólnie z  polskim klubem ekologicznym. 

Pan radny Rafał Skweres zapytał gdzie to jest. 

Pani dyrektor odpowiedziała na ulicy Miodowej.  

Pani radna Ewa Mądra zapytała o działanie dotyczące przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

W ramach zadania przewidziano realizację programu korekcyjno – edukacyjnego. I nikt na to 

się nie zgłasza. Czy z urzędu nie można spowodować, żeby osoby, które funkcjonują w 

naszym społeczeństwie na takie działania się zgłaszały? 

Pani dyrektor powiedziała, że wczoraj na Komisji Bezpieczeństwa przez panią dyrektor Perlik 

ten temat był poruszany. Wspomniała, że od 16 czerwca zmienia się ustawa przeciwdziałanie 

przemocy w rodzinie i osoby, które stosują przemoc będą zobowiązane ustawowo, żeby 

korzystać z tych działań terapeutycznych. W tej chwili nie można było zmusić do uczestnictwa 

w takich zajęciach.     

Radna Danuta Winiarska powiedziała, że najgorsze jest to, że wprowadzono zapis, który 

powoduje, że zlikwidowano Domy dziecka na rzecz tych małych do 14 osób, które też 

docelowo mają wygasać bo mają się tworzyć rodziny zastępcze. Nie ma chętnych do 

prowadzenia rodzinnych domów dziecka.   



Ad. 3 Sprawy bieżące będące w kompetencji Komisji, w tym opiniowanie projektów uchwał 

Rady Powiatu. 

 

W związku z brakiem wolnych głosów i wniosków Przewodniczący Komisji przeszedł do 

kolejnego punktu planu posiedzenia.  

 

Ad. 4 Wolne głosy i wnioski. 

 

W związku z brakiem wolnych głosów i wniosków Przewodniczący Komisji zakończył część I 

posiedzenia w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie, po czym radni busem udali się do 

Lokalnego Centrum Agrobiomasy Asket do Gniewkowa w gminie Kiszkowo.  

 

CZĘŚĆ II – Lokalne Centrum Agrobiomasy Asket (Gniewkowo 16, 62-280 Kiszkowo) 

Ad. 5 Wizytacja Lokalnego  Centrum Agrobiomasy Asket.  

 

Pan Roman Długi właściciel rodzinnej firmy zapoznał radnych z produkcją brykietu ze słomy 

oraz zaprezentował prezentację multimedialną. Rozmawiano o organizacji i funkcjonowaniu 

LCA, możliwości zwiększania bezpieczeństwa energetycznego przy pomocy 

niewykorzystanych surowców, a także sposobach zachęcenia rolników i samorządów do 

tworzenia podobnych form działania na rzecz okolicznych społeczności. 

  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

W związku z wyczerpaniem punktów obrad Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Przewodniczący Komisji pan Rajmund Gąsiorek zamknął posiedzenie 

Komisji Finansowej o godz. 15.02. 

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

https://terazgniezno.pl/20200928352580/powiat-gniezno-dzien-otwarty-w-lokalnym-centrum-agrobiomasy-asket1601330283
https://terazgniezno.pl/20200928352580/powiat-gniezno-dzien-otwarty-w-lokalnym-centrum-agrobiomasy-asket1601330283


Przewodniczący Komisji  Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 

Pan Rajmund Gąsiorek  

 

Protokołowała:  

 

Gniezno,   19.05.2023  r.   


